
 

 

   

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 25 lutego 2025 roku o godzinie 14:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski przywitał wszystkich obecnych. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poprosił o przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia komisji. Przystąpiono do głosowania  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Podżorski 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 



 

 

   

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

8. Informacja z działalności zarządów osiedli za rok 2024 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024- 2030 za rok 2024 

Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej na lata 2024- 2030 za rok 2024 omówiła kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Bosowska. Przedstawiła zmiany wynikające z ustawy, 

które zostały ujęte w Programie. Radny Janusz Podżorski poruszył temat niebieskich kart oraz 

zapytał jakie działania są podejmowane w przypadku kiedy oprawca poniesie śmierć. Kierownik 

MOPS szczegółowo omówiła procedurę nakładania Niebieskiej Karty. Przystąpiono do 

głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej na lata 2024- 2030 za rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

 



 

 

   

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

10. Podjęcie następujących uchwał: 

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który przedstawił zmiany zawarte 

w autopoprawce do projektu uchwały. Poinformował, że zmiany są następstwem zmian w 

budżecie. Poruszony został temat przeznaczenia środków na budowę trybun na Jonidle. Następnie 

radny Piotr Pinkas poruszył temat możliwości pozyskania środków na ogrodzenie boiska do 

siatkówki plażowej w centrum Wisły. Radny Sławomir Wantulok zapytał o koszt remontu skoczni 

w centrum Wisły. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2025 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który przedstawił zmiany zawarte 

w autopoprawce do projektu uchwały. Omówił zmiany w budżecie, które mają wpływ na deficyt 

budżetowy. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



 

 

   

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Pilch 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso w opłacie miejscowej 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformowała, że liczba inkasentów nie 

uległa zmianie. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

d) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2026 

środków stanowiących fundusz sołecki 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 



 

 

   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2026 środków 

stanowiących fundusz sołecki 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na 

realizację projektu pn.” Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów- Bielsko 

Biała jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn- 

Skoczów- Bielsko Biała- Wadowice- Kraków) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn. Poinformował, że wysokość 

pomocy finansowej wynosi 4359,89 zł. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na realizację 

projektu pn.” Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów- Bielsko Biała jako 

niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn- Skoczów- Bielsko 

Biała- Wadowice- Kraków) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

 



 

 

   

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisłą własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 240303_1.0002.3518/39 położonej w Wiśle os. Jarzębata 

Projekt uchwały omówiła Monika Wrzecionko oraz wskazała na mapie poglądowej omawianą 

nieruchomość. Poinformowała, że omawiana nieruchomość jest działką o powierzchni 74 m2 

wydzieloną w obrębie pasa drogowego na osiedlu Jarzębata, a nabycie nastąpi po kwocie 30 

zł/m2. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisłą własności nieruchomości oznaczonej 

jako działka nr 240303_1.0002.3518/39 położonej w Wiśle os. Jarzębata 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (1) 

Stanisław Cieślar 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 

opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego pn: "Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 2677 S ul. Olimpijskiej w Wiśle" 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 

opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego pn: "Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 2677 S ul. Olimpijskiej w Wiśle" 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

 

   

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 

porozumień dotyczących zasad prowadzenia nauki religii w grupach międzyszkolnych lub 

pozaszkolnych punktach katechetycznych i udziału w kosztach ich finansowania 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 

porozumień dotyczących zasad prowadzenia nauki religii w grupach międzyszkolnych lub 

pozaszkolnych punktach katechetycznych i udziału w kosztach ich finansowania 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości budynkowej 

położonej przy Placu Bogumiła Hoffa 3a w Wiśle (restauracja), stanowiącej własność 

Gminy Wisła, w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 10 lat. 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik, która 

poinformowała, że konieczność podjęcia tej uchwały wynika z rozwiązania umowy z 

dotychczasowym najemcą. Kierownik przedstawiła wniosek oraz warunki najmu wynikające z 



 

 

   

umowy. Radny Andrzej Szalbót zapytał o warunki czynszu, na co kierownik odpowiedziała, że 

stawki są rewaloryzowane. Rozmawiano o nazwie lokalu. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości budynkowej 

położonej przy Placu Bogumiła Hoffa 3a w Wiśle (restauracja), stanowiącej własność Gminy 

Wisła, w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 10 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości 

przy ul. 1 Maja 69B w Wiśle, stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 3 lat 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik, która 

poinformował, że projekt uchwały dotyczy biletomatu. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości przy ul. 1 

Maja 69B w Wiśle, stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 



 

 

   

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik, która 

poinformowała, że projekt uchwały dotyczy miejsc postojowych przy ulicy Ogródkowej, a 

konieczność podjęcia uchwały wynika z zawarcia nowej umowy. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik, która 

poinformowała, że projekt uchwały dotyczy miejsc postojowych przy ulicy Jałowcowej, a 

konieczność podjęcia uchwały wynika z zawarcia nowej umowy. Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 



 

 

   

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

m) w sprawie zmiany uchwały Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 

r. w sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 

nieruchomościach Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. w 

sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 

nieruchomościach Gminy Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

n) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 

2017 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za 

parkowanie, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w 

sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, wysokości 

opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 



 

 

   

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

11. Sprawy bieżące 

Wniosek w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu po nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na odcinku ulicy Turystycznej omówiła Monika Wrzecionko. 

Przedstawiła na mapie poglądowej omawianą nieruchomość oraz plany zagospodarowania 

przestrzennego dla tego rejonu. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu po nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła na odcinku ulicy Turystycznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

Wniosek w sprawie dzierżawy części działki nr 1265/2 na ulicy Krętej celem wykonania 4 

lokali mieszkalnych omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie dzierżawy części działki nr 1265 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



 

 

   

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Tadeusz Pilch 

PRZECIW (10) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok 

 

W dalszej części spotkania radny Bronisław Szalbót poruszył temat dofinansowania dla 

Powiatu Cieszyńskiego, a radny Andrzej Szalbót zapytał czy strefa ruchu na ulicy 1-go Maja jest 

już ustalona i zgłosił niewłaściwe parkowanie ciuchci na tej ulicy. Następnie, radna Alicja Pilch 

zapytała o organizację ruchu w związku z trwającym remontem mostu w rejonie Gościejowa, a 

radny Piotr Madzia poruszył temat wysokości dopłat do komunikacji miejskiej ponoszonych przez 

Miasto Wisła i zaproponował, aby takie dane zostały udostępnione mieszkańcom. 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 


